

Referat HB-møde den 14. maj 2020



Tid og sted: Kl. 17.30 i Skørping Idrætscenter

Til stede: Søren (FORMAND), Annette (SEKR), Lars (FOD), Sidsel (GYM), Ernst (BAD), Jesper (VOL), Anne (FIT), Maria (HÅN)

Pkt.	Punkt	Resultat
1.	Referent	Annette
	Kort info fra halinspektør Søren	Mette holder pr. 1. juni . Der vil fortsat være mulighed for at afholde møder – SIC laver god aftale med lokale leverandører (Menu og Bagtanker). Ungarbejdere ansættes ift. at få dækket åbningstider. Der er ikke planer om at ansætte til cafeteriaet igen. Der skal fremover gives besked fem dage før mødeafvikling med spisning
2.	Formel godkendelse af revideret mødereferat fra sidste møde	Godkendt
3.	Nyt fra formanden (fast punkt): a. Formueinvestering. Banken har nu sænket grænsen til kr. 250.000 b. Opfølgning på vores økonomiske Corona-situation, og mødet med SIC den 4/5, herunder evt. søgning af DGI/DIF's støttemidler pga. manglende indtjening på Rebild-løbet, Triatlandløbet, Byfesten og Opera i Rebild SENEST 15. maj – tjek link www.dif.dk/stotte c. Brugsrets aftale og ejerpantebrev	a. Anne har haft en kort snak med Jutlander, men vi nåede heldigvis ikke at investere, da aktier og obligationer er faldet voldsomt siden Corona-virusudbrud. Anne tager møde med Jutlander om den bedst mulige investeringsform og informerer HB på mødet den 25. august b. Møde med SIC den 4/5: FREM fremlagde klubbens økonomi. SIC's økonomi ser fin ud – status quo; fuld betaling fra kommunen, opsigelse af Mette. SIC har fuld forståelse for FREM's situation og vil gerne kigge på evt. nedsættelse af husleje, men opfordrede FREM til at søge kompensationsmidler. FREM har søgt DGI og DIF's kompensationsordning. Opfølgningsmøde med SIC aftalt til 16/6, kl. 17.00. Fodbold håber at få held med at få medlemmer til at betale nedsat kontingent for foråret 2020. c. Ikke endeligt afklaret. SIC har stillet spørgsmål til brugsrets aftalen. Søren har kommunikeret med konsulent hos DGI og Mogens Heppelstrup. Søren holder snor i ordlyden af både brugsrets aftalen og ejerpantebrev. Ejerpantebrevet skal sikre FREM's indskud på 1,6 mio. kr.
4.	Nyt for sponsorudvalget	Søren har haft en snak med Studsbjerg om sponsorsituationen; trækker sponsorerne sig eller? Studsbjerg har snakket med 75% af sponsorerne og ingen ønsker at trække sig På tavlen i Foyeren står kun sponsorer fra Erhvervsforeningens medlemmer (Platin, guld, sølv, bronze)

Pkt.	Punkt	Resultat
5.	Økonomi – alle afdelinger gør status på egen økonomi (fast punkt)	FOD: Skidt – det bliver mere end kr. 50.000 i nedgang pga. Coronaen FIT: d.d. minus kr. 46.000. Har annulleret indkøb af løbebånd HÅN: Hvis vi er i gang til september, så holder budgettet. Har fået refunderet penge fra ikke afholdt stævne BAD: Hvis vi er i gang til september, så holder budgettet VOL: Hvis vi er i gang til september, så holder budgettet GYM: Hvis vi er i gang til september, så holder budgettet
6.	Opfølgning på punkter fra HB møde den 2/3 a. Sidsel, Maria og Lars ønsker at holde møde med SIC snarest muligt om de "ikke definerede" opgaver i FREM-SIC Aftalen. Maria tager kontakt til Julie/Søren b. Sidsel spørger Ole, om han vil sende en beskrivelse rundt om dobbelt-medlemsskaber – hvordan finder man dem og hvordan sletter man – sendes rundt til hovedbestyrelsen c. Opdatering af FREM's hjemmeside, hvor Heinz har tilbudt at hjælpe. Anne spørger Heinz, hvornår han kan komme og fortælle HB mere d. Medfinansiering af indkøb af bordfodbold og air-hockey til cafeteria-området. Opfølgning fra Annette e. Kommentar fra seneste Generalforsamling: Søren Jacobsen stiller spørgsmål til sponsorkonceptet - bør HB udfordre Studsbjerg ift. at tage kontakt til større sponsorer f. Status på åbning af hhv. fodbold og fitness g. Status på snak med SIC om rengøring i Fitness h. Status på sparkevæg i. Status på halplanlægning (møde med Søren Jacobsen)	a. Opgaverne i FREM/SIC-aftalen skal nærmere defineres. Møde endnu ikke afholdt. Maria forsøger at få aftale om møde med SIC i stand primo juni b. Ole har lave vejledning, som sendes rundt med dette referat c. Anne inviterer Heinz til at deltage i HB møde den 25/8 d. Afventer svar fra Jutlander om fondsmidler til indkøb e. Studsbjerg mener, at der skal et større incitament til for større sponsorer, hvis de skal være interesseret i at være sponsor i klubben. Søren fremsender aftalen med Studsbjerg til HB og sendes også rundt med dette referat f. Fodbold starter mandag, men Corona-reglerne ændres hele tiden. Der er én træning pr. hold pr. uge i næste uge. Fitness ved endnu ikke, hvornår de må starte op. Har overvejet udendørs, men ingen udsigt til det p.t. Håndbold starter snarest op med udendørs håndbold for U15 drenge g. Niveauet af rengøring skal vurderes igen, når Fitness er i gang igen – en del af det møde, der skal afholdes med SIC inden sommerferien vedr. FREM/SIC-aftalen h. Projektet er startet op, men der sker ikke meget! i. Maria skriver til halinspektør Søren om ønske om et fysisk halplanlægningsmøde snarest
7.	Eventuelt	Intet

Punkter til næste møde

Beslutning om aftale vedr. Rebildløbet

Deltagelse af DGI konsulent vedr. fleksible kontingenter på HB møde den 25/8

Deltagelse af Heinz vedr. info om hjemmeside på HB møde den 25/8